



+ Liturgies & Church Offices in the upcoming period:

- Liturgies during the coming week will be celebrated as usual at the church and the cathedral and as posted on the church website
- Attending all liturgies and services is previous registration through the church website or calling the church secretary.
- Please note that due to the board election the liturgies schedule for Sunday, Oct. 24 will be as follows:
6:30 – 8:45 am @ Cathedral
8:30 – 11:00 am @ Mother Church
9:30 – 11:30 am @ Cathedral

+ Sunday School service:

With God's Grace Sunday School service will return on October 17. Starting after the sprinkling of water after the second liturgy.

+ 2021 Church Board Election

Now we are in the last steps of the nomination process. For those who would like to further nominate, please submit your filled forms as early as you can. As for the nominees, they have to fill three page forms available with the servants, or can be downloaded from the church website. Please note that all filled forms have to be handed over to the nomination committee before or on *Friday October 15th 2021 at 8pm. The list of names eligible to vote is on the church and cathedral bulletin boards. To be able to vote, make sure that your name is included in the list. Otherwise speak to one of the committee members, or email us on voters@stmarkstoronto.ca for any comment or concern by October 15 at 8 pm. In addition, the election committee members will be available today after the liturgies to address any inquires as follows:
Beshoy Ibrahim at St. Mark church
Raafat Girgis at St. Mark Cathedral
We encourage you all to elect, and ask you to pray for the process to be blessed

+ Commemoration of the Departed:

In today's liturgies we prayed for the repose of:
1) The Late Mr. Raouf Habashy who slept in the Lord yesterday in Toronto. He is the husband of Samia Habashy, the father of his two sons Mike and Mark Habashy and the brother of Mrs. Nahed Youssef (Ikram Youssef). There will be a memorial held today at the cathedral from 7-8 pm and funeral will take place on Tuesday, Oct 12 also at the cathedral. May the Lord repose his soul in the Paradise of Joy.

- + القداسات والخدمات الطقسية خلال الفترة القادمة:**
- القداسات في الأسبوع المقبل كالمعتاد بالكنيسة والكاتدرائية حسب الجدول المعلن على موقع الكنيسة الإلكتروني
- حضور جميع القداسات والخدمات عن طريق التسجيل على موقع الكنيسة، أو الاتصال التليفوني بالسكرتارية.
- برجاء ملاحظة انه بسبب انتخابات مجلس الكنيسة سيكون جدول القداسات ليوم الأحد ٢٤ أكتوبر كالتالي:
٦:٣٠ – ٨:٤٥ ص بالكاتدرائية
٨:٣٠ – ١١:٠٠ ص بالكنيسة
٩:٣٠ – ١١:٣٠ ص بالكاتدرائية

+ خدمة مدارس الأحد:
بمشيئة الله ستعود خدمة مدارس الأحد يوم الأحد ١٧ أكتوبر، وذلك بعد صرف ملاك الذبيحة للقداس الثاني.

+ انتخابات مجلس الكنيسة في عام ٢٠٢١:
وصلنا الآن للخطوات الأخيرة في عملية الترشيح. بالنسبة لأولئك الذين ما زالوا يرغبون في الترشيح يرجى إرسال الاستمارات في أقرب وقت ممكن. أما بالنسبة للمرشحين، يجب عليهم ملء الاستمارات الثلاثة والمتاحة مع الخدام أو على موقع الكنيسة. برجاء تسليم هذه الاستمارات للجنة الترشيحات بحد أقصى يوم الجمعة الموافق ١٥ أكتوبر الساعة ٨ مساءً. قائمة الأسماء المسموح لهم بالتصويت معروضة على لوحة الإعلانات بالكنيسة والكاتدرائية. لتتمكن من التصويت، برجاء التأكد من إدراج اسمك بهذه القائمة أو التحدث مع أحد أعضاء اللجنة أو مخاطبتنا في voters@stmarkstoronto.ca لإبداء أي تعليق وذلك قبل ١٥ أكتوبر الساعة ٨ م. كما أن أعضاء لجنة الانتخابات سيكونون موجودين اليوم عقب القداسات للإجابة عن أي استفسارات كالتالي:
بيشوي إبراهيم بالكنيسة
رافت جرجس بالكاتدرائية
الكنيسة تشجع الجميع على التصويت ونطلب منكم الصلاة لكي يبارك الرب العملية الانتخابية.

+ تذكارات المنتقلين:
صلينا في قداسات اليوم من أجل نياح:
١) المرحوم/ رؤوف فهيم حبشي الذي رقد في الرب صباح أمس بتورنتو. وهو زوج مدام سامية حبشي، ووالد مايكل ومارك حبشي، وأخو النكتورة ناهد يوسف (زوجة إكرام يوسف). العزاء اليوم بالكاتدرائية من ٧-٨ م؛ وصلوات الجناز يوم الثلاثاء ١٢ أكتوبر بالكاتدرائية أيضًا. نسال الرب ينيح نفسه في فردوس النعيم.